
PROTOKÓŁ Nr XXVII/21
z obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Chodczu

odbytej w dniu 11 maja 2021 roku

           W obradach nadzwyczajnej sesji uczestniczyło 13 radnych oraz:
Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński
Radca Prawny – Dorota Grabczyńska
Skarbnik Miasta i Gminy – Monika Matuszewska
pracownicy merytoryczni referatów Urzędu Miasta i Gminy Chodecz
a także sołtysi.

Proponowany  porządek  obrad

1. Otwarcie.
-     stwierdzenie prawomocności obrad,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji,

2.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  Społecznej  Inicjatywy
Mieszkaniowej „KZN – Toruński” Sp. z o.o.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Burmistrz,
       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXVII/186/21, 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego
Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w  tworzonej
Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie – p. Burmistrz,
       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXVII/187/21,  
4.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  udzielania  dotacji  celowej  ze  środków
budżetu  Miasta  i  Gminy Chodecz  dla  gminnych  spółek  wodnych,  trybu  postępowania  w
sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Burmistrz,
       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXVII/188/21,
5.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej
o charakterze socjalnym.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - p. Daria Łukaszewicz,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXVII/189/21,
6. Interpelacje i zapytania  radnych.
7. Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
8. Zakończenie  obrad  sesji.
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Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

    W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.11:00
Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Chodczu – Pani  Anna Twardowska dokonała otwarcia
obrad  nadzwyczajnej  XXVII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Chodczu.  Powitała  radnych  oraz
pozostałe osoby obecne na sali. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 12 radnych na
stan ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do
podejmowania  uchwał.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przeszła  do  następnego  punktu
porządku obrad  i  przedstawiła  proponowany porządek obrad,  następnie  poddała  porządek
obrad sesji pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych, przeciw 0,
wstrzymało 0, porządek został przyjęty. Przewodnicząca stwierdziła, iż Rada Miejska będzie
obradowała według przyjętego porządku obrad.  Następnie przekazała,  iż  protokół  z  obrad
XXVI  sesji  został  sporządzony,  był  wyłożony  do  wglądu,  każdy  zainteresowany  miał
możliwość  zapoznania  się  z  protokołem  w  biurze  rady.  Protokół  został  poddany  pod
głosowanie.  Za przyjęciem protokołu Nr XXVI/21 głosowało 12 radnych, przeciwnych 0,
wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został
przyjęty 12 głosami za.

Ad.2 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy
Mieszkaniowej „KZN – Toruński” Sp. z o.o.

 
Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na  utworzenie  Społecznej  Inicjatywy Mieszkaniowej  „KZN – Toruński”  sp.  z  o.o.
poprosiła Burmistrza Chodcza. W tym momencie na sali jest obecnych 13 radnych. Jarosław
Grabczyński  poinformował,  iż  w  połowie  kwietnia  Urząd  Gminy  w  Chodczu  podpisał
porozumienie z Krajowym Zasobem Nieruchomości. To porozumienie dotyczy ewentualnej
budowy w przyszłości budynków mieszkalnych o charakterze komunalnym na terenie naszej
gminy. Po podpisaniu tego porozumienia musi zostać podjęta uchwała czy gmina Chodecz
może zostać założycielem spółki, która będzie w przyszłości budować tego typu mieszkania,
stąd konieczne jest wywołanie tej uchwały. Na tym zakończono.  Następnie o opinię została
poproszona  Komisja  Rolna  i  Infrastruktury  Technicznej.  Przewodniczący  Komisji
przedstawił,  iż  opinia  Komisji  jest  pozytywna.  Radni  pytań  nie  mieli.  Przewodnicząca
odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie.Za głosowało
13  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr  XXVII/186/21  została  podjęta  i
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.3  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  wniosku  o  wsparcie  ze  środków
Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów
w tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej.

              Przewodnicząca o przedłożenie informacji  dotyczącej podjęcia w/w uchwały
poprosiła Burmistrza. Pan Jarosław Grabczyński poinformował, iż w związku z utworzeniem
m.in.  z  udziałem  Miasta  i  Gminy  Chodecz  spółki  pod  nazwą  „Społeczna  Inicjatywa
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Mieszkaniowa  „KZN  –  Toruński”  sp.  z  o.o.”,  Miasto  i  Gmina  Chodecz  złoży  wniosek
o wsparcie ze środków Radowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa działania polegającego
na objęciu przez gminę udziałów w spółce. Wniosek jest konieczny w celu skorzystania ze
wsparcia i kontynuowania działań na rzecz budownictwa mieszkaniowego na terenie Miasta
i Gminy Chodecz. Na tym zakończono. Następnie o opinię została poproszona Komisja Rolna
i Infrastruktury Technicznej. Przewodniczący Komisji przedstawił, iż opinia jest pozytywna.
Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca o odczytanie projektu uchwały poprosiła Pana Błażeja
Krupę następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw
0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr  XXVII/187/21  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu.

Ad.  4  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  udzielania  dotacji  celowej  ze
środków  budżetu  Miasta  i  Gminy  Chodecz  dla  gminnych  spółek  wodnych,  trybu
postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania.

          Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały  poprosiła
Burmistrza Chodcza. Burmistrz poinformował, iż uchwała, która za chwilę będzie głosowana
jest wynikiem pisma, jakie Urząd Gminy otrzymał z Urzędu Wojewódzkiego o możliwości
dofinansowania w kwocie około 30.000,00 zł. spółek wodnych lub gmin zainteresowanych
naprawą urządzeń wodnych tzw. melioracji. Kwestia dotacji dla spółek wodnych uregulowana
jest w art.443 ustawy Prawa wodnego i przepisy te dają możliwość udzielania przez jednostki
samorządu  terytorialnego  dotacji  celowych  spółkom wodnym na bieżące  utrzymanie  wód
i  urządzeń  wodnych  oraz  na  finansowanie  lub  dofinansowanie  inwestycji.  Wywołanie  tej
uchwały  pozwoli  na  przyjęcie  dofinansowania  z  Urzędu  Wojewódzkiego  i  ewentualne
wsparcie spółki wodnej w dalszym działaniu. Na tym zakończono. Następnie o opinię została
poproszona  Komisja  Rolna  i  Infrastruktury  Technicznej.  Przewodniczący  Komisji
przedstawił,  iż  opinia  Komisji  jest  pozytywna.  Radni  pytań  nie  mieli.  Przewodnicząca
odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało
13  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr  XXVII/188/21  została  podjęta  i
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.  5  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Regulaminu  udzielania  pomocy
materialnej  o charakterze socjalnym.

             Przewodnicząca o przedłożenie informacji  dotyczącej  podjęcia w/w uchwały
poprosiła Panią Darię Łukaszewicz. Pani Daria poinformowała, iż podjęcie nowej uchwały
podyktowane  jest  potrzebą  zweryfikowania  i  uaktualnienia  dotychczasowego  regulaminu
uchwalonego w 2005r. Zgodnie z art.90f ustawy o systemie oświaty do kompetencji Rady
Gminy należy uchwalenie Regulaminu. Obecny Regulamin pomocy materialnej o charakterze
socjalnym  dla  uczniów  z  terenu  miasta  i  gminy  Chodecz  wymaga  aktualizacji  oraz
dostosowania jego zapisów do aktualnie obowiązujących przepisów prawa i doprecyzowania
do potrzeb uczniów zamieszkałych na tym terenie.  Na tym zakończono. Następnie o opinię
została poproszona Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska. Przewodnicząca Komisji
przedstawiła, iż opinia Komisji jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca Rady
o  odczytanie  projektu  uchwały  poprosiła  Pana  Błażeja  Krupę,  następnie  uchwała  została
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poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała
Nr XXVII/189/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.6 Interpelacje i zapytania  radnych.

  Nikt z radnych nie zabrał głosu.

Ad.7 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.

 Nikt z obecnych na sali nie zabrał głosu.  

Ad.8 Zakończenie  obrad  sesji.

            Przewodnicząca Rady Miejskiej  powiedziała, iż zamyka obrady nadzwyczajnej
XXVII sesji  Rady Miejskiej  w Chodczu i dziękuje za przybycie radnym oraz pozostałym
gościom. Sesja zakończyła się o godz. 9:20.

                                                                                                      Przewodniczący 
                                                                                Rady Miejskiej

                                                                                 Anna Twardowska

Sporządziła:
Łukaszewicz Daria
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